
Indenrigs- og Boligudvalget

Til: Indenrigs- og boligministeren

Dato: 15. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 359
Vil ministeren oplyse, om der har været en opfølgning på Miljøministeriets notat af 16. 
oktober 2006 med titlen ”Notat om helårsbeboelse i kolonihavehuse og stigende priser 
i form af "penge under bordet””, som blev oversendt til Miljø- og Planlægningsudvalget 
den 27. marts 2007 (jf. MPU alm. del – bilag 344 (folketingsåret 2006-2007)), og i givet 
fald hvilken form for opfølgning, der har været i forlængelse af notatets konklusioner og 
anbefalinger?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Alex Ahrendtsen (DF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 28. september 2021.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Alex.Ahrendtsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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